

## الشروط والأحكام لعيدية كاشي

1. للمستخدمين الجدد:
    - يجب على الطفل تسجيل الدخول واستخدام رمز المشاركة خلال 14 يومًا من إنشاء حسابه.
    - إذا لم يستخدم الطفل رمز المشاركة، فلن يحصل على العيدية حتى لو تم تنشيط بطاقته من قبل والده.
    - إذا تم تنشيط بطاقة الطفل قبل تسجيل الدخول واستخدام رمز المشاركة، سيحصل الطفل على العيدية بعد تسجيله في كاشي خلال 14 يومًا.
    - عند تحقيق الشرط الأول وتنشيط البطاقة من قبل الأب، سُنحول العيدية إلى حساب الأب في البنك العربي الوطني.
  2. للمستخدمين الحاليين:
    - لا يمكنهم كسب العيدية (أثناء عملية التسجيل)، ولكن يمكنهم كسبها بمشاركة رمز المشاركة مع الأصدقاء.
  3. مبلغ العيدية:
    - مبلغ العيدية هو 20 ريال سعودي، ويمكن مشاركة الرمز مرات عديدة وكسب 20 ريال ك عيدية لكل مره يتم استخدام رمز المشاركة الخاص بك من قبل صديق
  4. لاستلام العيدية:
    - يجب على صديقك استخدام رمز المشاركة وتنشيط بطاقته خلال 14 يومًا من تسجيل حسابه.
    - يستطيع الطفل مشاركة الرمز مع أي عدد من الأصدقاء دون حد أدنى.
  5. تتبع العيديات:
    - يستطيع الطفل تتبع العيديات التي تلقاها والتي تم نقلها إلى حساب الأب عبر تطبيق كاشي.
  6. الحملة:
    - تبدأ الحملة من 2024/4/3 وتستمر حتى 2024/4/16 أو حتى نفاذ الميزانية.
- في حال عدم وجود حساب لدى الاب في البنك العربي الوطني , سيتم توجيهه الى صفحة فتح الحساب لدى البنك العربي الوطني عند دخوله تطبيق كاشي

### Terms and conditions for Cashee Eidyah:

#### 1. For new users:

- The child must log in and use the referral code within 14 days of creating their account.
- If the child does not use the referral code, they will not receive the Eidyah even if their card is activated by their parent.
- If the child's card is activated before logging in and using the referral code, they will receive the Eidyah after logging in Cashee within 14 days.
- Upon meeting the first condition and activating the card by the father, the Eidyah will be transferred to the father account at Arab National Bank.

#### 2. For existing cashee users:

- They will not be able to earn the first Eidyah (during account sign up), but they can earn it by sharing the referral code with friends.

#### 3. Eidyah amount:

- the Eidyah amount is 20 SAR, and the referral code can be shared multiple times and earn 20 SAR as an eidyah for every time your referral code is used by a friend

4. To receive the Eidyah:

- The friend must use the referral code and activate their card within 14 days of registering their account.
- The child can share the code with any number of friends without a minimum limit.

5. Tracking the Eidyah:

- The child can track the Eidyah they have received and those transferred to the father account via the Cashee app.

6. Campaign details:

- The campaign starts from 3/4/2024 and continues until 16/4/2024 or until the budget is depleted.

- If your father does not have an account with the arab national bank, once he enters the Cashee application, he will be directed to the account opening page with the arab national bank – anb.